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Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2010-03-09, § 17 

 

 Tid Tisdagen den 9 mars 2010 kl 17.00 – 18.40 
   

 Plats Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 
   

 Justerat 15 mars 2010 

 
 

 

 

Ulla Hamilton Åsa Romson 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (M) ordförande  

Åsa Romson (MP) vice ordförande  

 

Lena Bring (M)  

Torbjörn Erbe (M)  

Per Ola Bosson (M)  

Karin Karlsbro (FP)  

Ulla Jöhnk (S)  

Godfrey Etyang (S) 

Karin Wanngård (S)  

Stellan F Hamrin (V)  

 
Ersättare: 

 Helena Levy (M)  tjänstgörande   

Nils Ingelström (M)  tjänstgörande   

Aysin Hartzell (M)  

Björn Gülich (M)  

Harald Eriksson (M)  

Christian Carlsson (KD)  

Gerd Sjöberg-Granlund (S)  tjänstgörande   

Hassan Said Mahamed (S)  

  

  

  

Förhinder har anmälts av ledamöterna Hugo Nordenfelt (M), Daniel Valiollahi (M), 

Malte Sigemalm (S) samt av ersättarna Gustav Åkerblom (FP), Maria Östberg-

Svanelind (S) Fredrik Canerstam (S), Charles Berkow (MP) och Tina Kratz (V) 

 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. Närvarande var 

också nämndsekreterare Maria Stigle, föredragande tjänstemän, miljöförvaltningens 

avdelningschefer och biträdande borgarrådssekreterare Tobias Holdstock. 

 

 



  

 

 
 § 17 

Minska kväveoxiderna lokalt - en möjlig strategi tills minskade 

utsläpp blir möjliga? 

Svar på skrivelse från Åsa Romson (MP) 
Dnr 2009-12062 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutar enligt miljöförvaltningens förslag: 

 

1 Miljö- och hälsoskyddsnämnden godkänner förvaltningens svar på skrivelsen. 

 

Ärendets handling 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 15 februari 2010. 

 

Nämndens behandling av ärendet  
 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden föreslår (se beslutet). 

 

Beslutsgång 

Ordförande Ulla Hamilton (M) finner att nämnden beslutar enligt miljöförvaltningens 

förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande lämnas av ordförande Ulla Hamilton m.fl. (M) och Karin Karlsbro 

(FP) enligt följande: 

 

Den borgerliga majoriteten i Stadshuset prioriterar arbetet för att säkra 

Stockholmarnas hälsa, och välkomnar alla möjligheter att sänka halterna av 

skadliga ämnen i Staden. Det är mycket bra att stadens olika förvaltningar 

jobbar på innovativa lösningar; miljöförvaltningen deltar i projekt för att se hur 

grönska kan användas i stadsbebyggelse, trafikkontoret har lagt 

partikelabsorberande betongplattor på Hamngatan, och i Söderledstunnels finns 

redan idag speciell legering som binder avgaser. Vi ser hur svensk 

spjutspetsteknik kan ge oss lösningar för ett bättre och grönare Stockholm. 

Överlag kan vi konstatera att staden kan vinna mycket på att få ut mer träd och 

grönska i stadsbilden, utöver de grönområden som redan idag finns i staden. 

 

 

 

Ersättaryttrande 

Christian Carlsson (KD) instämmer i Ulla Hamiltons m.fl. (M) och Karin Karlsbros 

(FP) särskilda uttalande. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 



  

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


